
Jeho Svátost dalajlama je dnes v České republice příjmán rozporuplně. Bylo tomu tak 
vždy? Při svých návštěvách v České republice se těšil přízni osobností jako jsou Václav 
Havel či Tomáš Halík. V poslední době  však byla podpora dalajlamy vystavena kritice 
nejen prezidentské kanceláře ale i samotného premiéra. Změnil se pohled na tibestkého 
duchovního v české politice a mediálním prostředí celkově? Pokud ano, jaké jsou příčiny?


